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28.12.2022 

 28.12.22  מיוםהרובע סיכום ישיבת ועד הנדון: 

 

  התקיימה ישיבת וועד פנימית. 2022בדצמבר  28ביום רביעי  .א

 פסי שלמה, קמי רובינזון, מוסאי מאיר, יעקב )ג'וקי( ניב , עמירם בריט, אבנר  נכחו:   .ב

 , והח"מ.הלחמי , אפי מלר, יוסי חזאי

 : לירז סופרין )הודעה מוקדמת(, מירב רביב )ללא הודעה מוקדמת(נעדרו  ג.

 : יו"ר ועדת ביקורת בני הרפז וחבר ועדת ביקורת רון אבלכמו כן השתתפו  ד.

 :והסיכומים לגביהם להלן הנושאים שהועלו.   ה

 ופותח את הישיבה. המשתתפיםמברך את  ועד הרובע "ריוקמי רובינזון  

 

ברצף  בישיבות הוועד אשר אינם באים ומשתתפים חבר/ה  – העדרות מישיבות הוועד .א

 מקומם. מבקשים לפנות את

בהתאם לבקשת לאגודה למלחמה בסרטן אושרה ההקצאה  -  מקלט באירוסיםהקצאת  .ב

 העירייה.

 .להקמת ועדת תיכנון ובניהתקציב תקציב אושר למעט  – 2023תקציב  .ג

יתרת התקציב נמצא בצורה מובנת בתקציב הכללי של  .ש"ח לתרבות אושר K50 תוספת

 העירייה. 

 יש איסור לשימוש בלוגיים של העירייה או של ועד הרובע ללא אישורם.– ייםואלוג .ד

 .כל אחד בתחומופעילות שנתית מבקש בישיבה הבאה סיכום  – סיכום שנתי .ה

 

 יו"ר ועדות ביטחון ושפ"ע –ניב  יעקב )ג'וקי(

 

 שפ"ע
 .החל שיפוץ גן המשחקים בנחל חירות 1

/שיחים בשביל הפטרולים במסגרת תוכנית השבה עציםנשתלו מקורות, פרוייקט  2

 בחודשיים הקרובים תשופץ התאורה ובהמשך תבוצע סלילה של השביל. .לקדמות

 

 ביטחון
  בחודשיים האחרונים. חריגים לא היו אירועים 1

 א מול אגף הביטחון.דיון חרום בנוש נקבע ,קב"ט הרובע הגיש את התפטרותו 2

, טרם נתקבל דיווח מפורט של יתרת למרות הפניות הרבות בנושא–תקציב ביטחון  3

 התקציב.

 ואיכות הסביבהיו"ר ועדת תשתיות  –עמירם בריט   4

 

מיקום הצבת ותיקון הספסלים  עלהחלטה בוצעו סיורים ברובע ונתקבלה  – ספסלים 1

 . בשטחהחלה העבודה . הנתונים הועברו לעירייה. ברובע

 .בנושאים הנ"ל שאמורים להסתייםשל העירייה  ישנם מכרזים – תאורה וכבישים 2

. מבקש לערוך סיור לאיתור עמודים עם בסיס שבורג'וקי  –בטיחות עמודי חשמל  3

 .עמירםבאחריות 

 

 וצרכנות נכסים יו"ר ועדת כספים  -מאיר מוסאי  



 

2 
 

 

הצוברים באישור העירייה. פניתי למנהל האזור ולדבריו ענין  מחליפה חב' סופרגז  –צוברים 

 החלפות מטופל כנדרש ובאחריותו.

 

 יו"ר ועדת הנדסה ותפקידים מיוחדים - אפי מלר

 

 .ל גורמים מסוימים בעירייהומ בתחום שנמצא בטיפול מעלה הסתייגויות – הנדסה:

 

 יו"ר ועדת תקשורת וממונה על המחשוב –אבנר הלחמי 

 

 .אבנרבאחריות  שת"פ.המלץ לקבוע פגישת עבודה עם דובר העירייה לגבי ומ:  תקשורת

 

 מנהל רובע עירוני מכבים רעות –עודד בן שלמה 
20:00)ולא ברביעי( בשעה  בסוף כל חודש בימי שנייערכו  2023ישיבות הועד בשנת   

(מצ"ב רשימת המועדים.)  

 

לעיונכם.  ו.  

 במשרדי הוועד. 20:00 שעה 30.1.23 תאריךב שני ישיבה הבאה תתקיים ביום ה

 

  מנהל הרובע שלמה-עודד בן

 הפרוטוקולרושם 

 

 

 העתקים:

 סגן ראש העיר ומ"מ ומחזיק תיק מכבים רעות – שלמה פסי

 מנכ"ל העירייה – יורם כרמון

 יו"ר וחברי מועצת רובע עירוני מכבים רעות

 חברי ועדת ביקורת רובע עירוני

 ראש מטה ראש העיר – ריבי כהן גבע

 

 2023ישיבות ועד הרובע לשנת 

 

 בשבוע האחרון בכל חודש. –הישיבות התקיימו בימי שני 

 

30.1 

 

27.2 

 

27.3 

 

24.4 
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29.5 

 

26.6 

 

 פגרת קיץ –יולי, אוגוסט 

 

25.9 

 

30.10 

 

27.11 

 

25.12 

 

 


